
Zoper nekdanjega šefa
Istrabenza ne bo
odškodninske tožbe
niti nove posebne revizije,
za svoje delo pa je
od največjih delničarjev,
tudi državnega Petrola,
prejel celo razrešnico

DAMIJAN TOPLAK
~~

Včerajšnja skupščina Istrabenza v Por-
torožu je poskrbela za svojevrsten
razplet, saj je tudi nekdanje vodstvo
z Igorjem Bavčarjem na čelu dobilo
razrešnico delničarjev. Hkrati pa je
ljubljanski Petrol, sicer največji del-
ničar Istrabenza, odstopil od tega,
da bi skupaj z malimi delničarji pod-
prl razširjeno točko skupščine, ki jo
je sprva tudi predlagal in po kateri bi
bila za določene posle v zadnjih petih
letih opravljena še ena posebna revi-
zija. Zoper Bavčarja tudi ne bo poda-
na odškodninska tožba, četudi naj
bi bil prejšnji posebni revizor, BDO
Revizija, kot je bilo slišati na včerajš-
nji skupščini, za 38 tisoč evrov opra-
vil površno revizijo, delo je namreč
opravljala ena sama revizorka, ki se
naj tudi ne bi bila podpisala pod po-
ročilo posebne revizije.

Članica Petrolove uprave Marica
Lah je v kratki izjavi, preden je odvi-
hrala izpred skupščinske dvorane,

dejala, da je nastopil nov moment,
za katerega so izvedeli 12. maja, in
da naj bi policijska preiskava v Istra-
benzu prinesla nova dejstva. "Upravi
bomo tudi zmanjšali stroške in skraj-
šali postopek, če namesto nove revi-
zije počakamo na izsledke policijske
raziskave," je dejala Lahova, ki pa ni
povedalakonkretno, kaj naj bi novega
glede Istrabenza odkrilikriminalisti.
Prav tako ni odgovorilana vprašanje,
zakaj niso podprli predloga društva
malih delničarjev MDS, da se o ra-
zrešnicah članov uprav in nadzornih
svetov v preteklem letu glasuje posa-
mično, torej tudi o Igorju Bavčarju.
Po njenem mnenju pa včerajšnja odlo-
čitev največjega delničarja Istraben-
za Petrola ne prejudicira odločitev
o morebitni odškodninski ali kazen-
ski odgovornostiprejšnjih vodilnih v
Istrabenzu.

Še bolj zanimiv je bil odgovor
Igorja Bavčarja, ki se je tudi udeležil
včerajšnje skupščine, da so številni

pritiski (še posebno gospodarskega
ministra Lahovnika) Istrabenz pripe-
ljali skoraj do stečaja. Bavčar se tudi
ne boji, če bi bila izglasovana še ena
posebna revizija, ker naj ne bi bil z
njegove strani Istrabenzu odtujen
niti en evro. Povsem drugačno pa je
bilo razmišljanje Rajka Stankoviča
iz MDS (Mali delničarji - Skupaj smo
močnejši),ki je po koncu Istrabenzo-
ve skupščine izrazil zaskrbljenost nad
prihodnjim korporativnim upravlja-
njem v Sloveniji. Ni razumel, zakaj
največji delničarji niso podprli pred-
loga o ločenem glasovanju glede ra-
zrešnic upravi in nadzornemu svetu
za preteklo leto, zlasti ker je, po nje-
govih besedah, Igor Bavčar popeljal
Istrabenz skoraj v brezno. "Tokratno
dogajanje nosi sporočilo, da lahko ri-
bariš v kalnem, pa se ti ne bo nič zgo-
dilo, če imaš ustrezno knjižico. Morda
je bil opravljen tudi kakšen telefonski
klic, ki je botroval odločitvamna tej
skupščini," je menil Stankovič.

Koprski holding Istrabenz, ki zaposluje 17 ljudi, je do zdaj že prodal nekaj
manjših naložb, recimo Marino Koper. Po besedah Tomaža Berločnika, aktu-
alnega predsednika uprave Istrabenza, naj bi letos s prodajami svojih kapital-
skih naložb iztržili vsaj 100 milijonov evrov - največ si obetajo od skorajšnje
prodaje Droge Kolinske, prav tako pa že iščejo svetovalca za prodajo deleža v
družbi Instalacija. Berločnik je še povedal, da ni seznanjen s tem, da posebno
revizorsko poročilo BDO Revizije naj ne bi bilo podpisano, (dt)
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Igor Bavčar o domnevnih pritiskih gospodarskega ministra (Damijan Toplak)


